
Pastorační rada 4. 12. 2024 

 

Přítomni: P. Zdeněk Skalický, Oldřich Večerek, Renata Moravcová, Matěj Pešta, Lucie 
Hadáčková, Peter Body 

Nepřítomni: Pavla Košťálová, Miloslav Karabec 

 

1. ohlédnutí za rokem 

 Svatojakubské koncerty 
o zhodnocení průběhu, přicházeli spíše nekostelní lidé, což je dobré, pastorační 

dopad. 
o V dalším roce se uskuteční 2. Ročník Zohlední se 333 výročí našich varhan 
o Zkusit zlepšit propagaci (návrhy: letáky do schránek – cenová kalkulace; 

tisková zpráva pro media) 
o Oslovit sponzory 

 Příměstské tábory – dobrý ohlas, v dalším roce pokračují 

 

2. kronika farnosti 

 Matěj Pešta v průběhu roku zapisoval kroniku farnosti Přelouč, poděkování, kronika je 
super 

 Menší návrhy: 
o Místo kostel hřbitovní – napsat poutní 
o Lepějovice – Heřmanův Městec neměl ve vlastnictví 
o Pastorační asistentka – zaměstnanec biskupství, ustanovena do farnosti; 

fundraiser 
o Cesta Světla – str. 6 – …po vzkříšení… 
o Elektroauto – přepsat…hlasování pastorační rady, vlastnictví farnosti Lipoltice. 
o Doplnit o plakáty s akcí, poslat fotky přes úschovnu, doplnit údaje – statistika. 
o V lednovém FL upozornění, že je kronika k dispozici k přečtení na faře při 

farní kavárně a po domluvě i v jiném čase. 

 

3. sbírky 

 V rámci sbírek pro biskupství zamyšlení, zda odesílat celou sbírku. Farnost se potýká 
s nedostatkem financí na provoz farnosti. Potřeba, aby část sbírky zůstala farnosti. 

 Kolik se bude posílat na diecézní sbírky – dohodnuto 70% diecéze / 30% zůstane 
farnosti 

 

4. vstupy do škol – katechetické a pedagogické centrum DIHK 

 Vznešena poznámka, jak dopadla spolupráce, farářovi se nikdo neozval 
 V srpnu osloveno centrum, jak to dopadlo. Školy byly obeznámeny s programem, ale 

není žádná zpětná vazba. Samotné školy se neozvou. Hadáčková Lucie byla oslovena, 
zda by mohla zprostředkovat setkání ve školách. Od října navázána spolupráce. 



Podařilo se v Cholticích a ve Břehách nabídnout Vánoční program do škol celkem 5 
setkání. 

 V dalším roce se pokusíme nabídnout program náš kostel…musí se osobně přes 
učitele.  

 

5. márnice 

 19. 12. schůzka s památkáři v 9:00 hodin, obhlédnutí všech budov 
 Potřeba mít papír na prohlášení o havarijním stavu márnice 
 Nutnost stavebního povolení k opravě střechy 

 

5. Přednáškový cyklus 2025 

 V evangelickém kostele květen – červen 4 přednášky 
 Téma: Významné osobnosti naší diecéze 
 Zatím oslovení Josef Suchár a Josef Kordík, domluveny přednášky 
 Byla podána dotace na Ministerstvo kultury. 
 Na starosti má P. Zdeněk Skalický 
 Potřeba poptat se na zajištění toalet 

 

6. další záležitosti 

 Malíř Dinga – informace o jeho uměleckých zkušenostech a dovednostech; 
předneseno P. Zdeňkem Skalickým. Na faře jsou k dispozici brožury o jeho výstavách. 

 Betlémské světlo – neděle 22. 12. Při mši svaté od skautů 
 Postní duchovní obnova – návrh termínů 15. 3.; 29. 3.; 5. 4.; oslovit přednášejícího 
 Návrh – vyhotovit strategický plán farnosti – čeká nás mnoho oprav. „Kam vlastně 

jako farnost chceme jít.“ 
o Rozdána k nahlédnutí fundraisingová kampaň vyhotovená za rok 2024 Lucií 

Hadáčkovou. Jedná se především o otevření se farnosti pro město Přelouč a 
okolí, nabídka aktivit, získání části peněz na obnovu farního areálu, 
zkulturnění prostředí pro aktivity farnosti. 

 

Další pastorační rada 8. 1. 2025  


